
 

港幣$28,800攝影套餐 
Package Price at HK$28,800 

 
特選攝影景點包括: 香港迪士尼樂園及香港迪士尼樂園酒店 

Designated photo locations: Hong Kong Disneyland Park and Hong Kong Disneyland Hotel   
 

新娘化粧 
Bridal make-up 

 

一款髮型設計連2款頭飾 
One hair styling session with 2 sets of accessories 

 

新娘婚紗及晚禮服各一套 
One wedding dress and one evening dress for bride 

 

新郎禮服一套 
One wedding suit for groom 

 

******* 
 

拍攝 100 張相片檔案自選 40 張以供相簿製作 
40 images to be selected from the 100 images taken for preparation of the photo albums 

 

8”x10”及5”x7”童話婚禮相簿各一(每本可放20張相片) 

 Fairy Tale Weddings photo albums: one 20-print 8”x10” and one 20-print 5”x7” 
 

40個已選相片之數碼原檔檔案 
40 selected non-enhanced digital images in jpeg format 

 

24”x32”油畫*一張 
One 24”x32” photo on canvas* 

 

*配以C等級相架 
* Frame will be applied for Grade C Frame. 

 

WELCOME TO YOUR VERY OWN “ONCE UPON A TIME”. 
 

香港國際主題樂園有限公司保留可隨時更改以上資料之權利而毋須事先通知， 
本公司可就香港迪士尼樂園度假區更改開放時間或其他不屬於香港國際主題樂園有限公司控制範圍內的原因下，重新安排或取消攝影時段並毋須對任何人士承擔任何責任。 

Hong Kong International Theme Parks Limited (“HKITP”) reserves the right to amend the above information at any time without prior notice. Photo sessions may be rescheduled or 
cancelled by HKITP due to changes in the opening hours of Hong Kong Disneyland Resort or other reasons beyond the control of HKITP, without liability to any person whatsoever. 

 
© Disney 

註: 迪士尼童話婚禮攝影服務只供已預訂迪士尼童話婚禮晚宴套餐或童話婚禮證婚套餐之新人。 
Remarks: Disney Fairy Tale Weddings Photography Package is exclusively for couples who host their Fairy Tale Weddings dinner banquet or 
ceremony at Hong Kong Disneyland Hotel. 

 

香港迪士尼樂園 
迪士尼童話婚禮攝影服務(日間) 

Hong Kong Disneyland 
Disney Fairy Tale Weddings Photography Packages (Day Time) 



 

港幣$39,800攝影套餐 
Package Price at HK$39,800 

 
特選攝影景點包括: 香港迪士尼樂園、香港迪士尼樂園酒店及迪士尼好萊塢酒店 

Designated photo locations:  
Hong Kong Disneyland Park, Hong Kong Disneyland Hotel & Disney’s Hollywood Hotel 

 

新娘化粧  
Bridal make-up 

 

3款髮型設計連3款頭飾 
3 hair styling sessions with 3 sets of accessories 

 

新娘婚紗2套及晚禮服一套 
2 wedding dresses and one evening dress for bride 

 

新郎禮服2套 
2 wedding suits for groom 

 

******* 
 

拍攝 130 張相片檔案自選 60 張以供相簿製作 
60 images to be selected from the 130 images taken for preparation of the photo albums 

 

10”x14”,8”x10”及5”x7”童話婚禮相簿各一(每本可放20張相片) 

 Fairy Tale Weddings photo albums: one 20-print 10”x14”, one 20-print 8”x10” and one 20-print 5”x7” 
 

全部數碼原檔檔案 
All non-enhanced digital images in jpeg format 

 

30”x40”油畫*一張 
One 30”x40” photo on canvas* 

 
* 配以C等級相架 

* Frame will be applied for Grade C Frame. 

 
 
 
 
 
 
 

WELCOME TO YOUR VERY OWN “ONCE UPON A TIME”. 
 

香港國際主題樂園有限公司保留可隨時更改以上資料之權利而毋須事先通知， 
本公司可就香港迪士尼樂園度假區更改開放時間或其他不屬於香港國際主題樂園有限公司控制範圍內的原因下，重新安排或取消攝影時段並毋須對任何人士承擔任何責任。 

Hong Kong International Theme Parks Limited (“HKITP”) reserves the right to amend the above information at any time without prior notice. Photo sessions may be rescheduled or 
cancelled by HKITP due to changes in the opening hours of Hong Kong Disneyland Resort or other reasons beyond the control of HKITP, without liability to any person whatsoever. 

 
© Disney 

註: 迪士尼童話婚禮攝影服務只供已預訂迪士尼童話婚禮晚宴套餐或童話婚禮證婚套餐之新人。 
Remarks: Disney Fairy Tale Weddings Photography Package is exclusively for couples who host their Fairy Tale Weddings dinner banquet or 
ceremony at Hong Kong Disneyland Hotel. 

 

香港迪士尼樂園 
迪士尼童話婚禮攝影服務(日間) 

Hong Kong Disneyland 
Disney Fairy Tale Weddings Photography Packages (Day Time) 



WELCOME TO YOUR VERY OWN “ONCE UPON A TIME”. 
 

香港國際主題樂園有限公司保留可隨時更改以上資料之權利而毋須事先通知， 
本公司可就香港迪士尼樂園度假區更改開放時間或其他不屬於香港國際主題樂園有限公司控制範圍內的原因下，重新安排或取消攝影時段並毋須對任何人士承擔任何責任。 

Hong Kong International Theme Parks Limited (“HKITP”) reserves the right to amend the above information at any time without prior notice. Photo sessions may be rescheduled or 
cancelled by HKITP due to changes in the opening hours of Hong Kong Disneyland Resort or other reasons beyond the control of HKITP, without liability to any person whatsoever. 

 
© Disney 

香港迪士尼樂園 
迪士尼童話婚禮攝影服務 – 其他產品及服務 

Hong Kong Disneyland 
Disney Fairy Tale Weddings Photography - Additional Items & Services 

 額外選購數碼原檔檔案    每個檔案港幣$300 
Additional digital non-enhanced file (jpeg format) buy back HK$300 per file 
額外選購全部數碼原檔檔案   全部檔案港幣$5,800 
All Additional digital non-enhanced files (jpeg format) buy back  All files at HK$5,800 

  
額外沖曬相片  
Additional photos  
 
尺寸  柯達相紙  柯達珍珠相紙  
Size  Kodak Paper  Kodak Metallic Paper 
4”x5”  HK$80  HK$120 
5”x7”  HK$165  HK$245 
8”x10”  HK$245  HK$345 
10”x14”  HK$395  HK$595 
12”x15”  HK$495  HK$765 
13.5”x13.5”  HK$495  HK$765  
12”x18”  HK$615  HK$895 
16”x20”  HK$900  HK$1,350 
20”x24”  HK$1,300  HK$1,950  
24”x32”  HK$1,900  HK$2,850 
30”x30”  HK$2,300  HK$3,450 
30”x40”  HK$2,900  HK$4,350  
40”x40”  HK$3,700  HK$5,550 
40”x50”  HK$4,600  HK$6,950 

相紙加工服務  
Finishing on photos  
  
尺寸  防紫外光加工  油畫布加工 
Size  Lamination Only OP only 
5”x7”  HK$75  -- 
8”x10”  HK$95  -- 
10”x14”  HK$155  HK$400 
12”x15”  HK$185  HK$500 
13.5”x13.5”  HK$85  HK$500 
12”x18”  HK$195  HK$600 
16”x20”  --  HK$900 
20”x24”  --  HK$1,200 
24”x32”  --  HK$1,500 
30”x30”  --  HK$1,700 
30”x40”  --  HK$2,200 
40”x40”  --  HK$2,900 
40”x50”  --  HK$3,600 



WELCOME TO YOUR VERY OWN “ONCE UPON A TIME”. 
 

香港國際主題樂園有限公司保留可隨時更改以上資料之權利而毋須事先通知， 
本公司可就香港迪士尼樂園度假區更改開放時間或其他不屬於香港國際主題樂園有限公司控制範圍內的原因下，重新安排或取消攝影時段並毋須對任何人士承擔任何責任。 

Hong Kong International Theme Parks Limited (“HKITP”) reserves the right to amend the above information at any time without prior notice. Photo sessions may be rescheduled or 
cancelled by HKITP due to changes in the opening hours of Hong Kong Disneyland Resort or other reasons beyond the control of HKITP, without liability to any person whatsoever. 

 
© Disney 

額外選購相簿  Additional photo album (20 photos)   
   
尺寸  柯達相紙  連防紫外光加工   
Size  Kodak Paper  Kodak Paper + Lamination  
5”x7”  HK$2,980  HK$4,280 
8”x10”  HK$4,380  HK$5,980 
10”x14”  HK$6,980  HK$9,680 
12”x15”  HK$9,180  HK$12,580  
13.5”x13.5”  HK$9,180  HK$12,580 
12”x18”  HK$10,880  HK$14,280  
  
尺寸  柯達珍珠相紙     
Size  Kodak Metallic Paper    
5”x7”  HK$4,380    
8”x10”  HK$6,080     
10”x14”  HK$10,480     
12”x15”  HK$14,180     
13.5”x13.5”  HK$14,180 
12”x18”  HK$15,780     

 *賓客只需補付差額，便可換購尺寸較大或附有其他效果之相簿 (換購之相簿價格必須比原有攝影服務附送的相簿為高)，珍珠相簿除外。 
 * Guest may upgrade the size and material of the packaged photo albums by paying off the price difference, except for Pearl Album. 

相架連裱相服務  Framing Services  
   
尺寸 A等級 B等級 C等級  
Size  Grade A Grade B Grade C  
5”x7” HK$550 HK$450 HK$350  
8”x10” HK$750 HK$650 HK$550   
10”x14” HK$1,150 HK$950 HK$850  
12”x15” HK$1,350 HK$1,050 HK$900  
13.5”x13.5” HK$1,350 HK$1,050 HK$900  
12”x18” HK$1,450 HK$1,150 HK$950  
16”x20” HK$1,750 HK$1,400 HK$1,100  
20”x24” HK$2,100 HK$1,700 HK$1,400   
24”x32” HK$2,600 HK$2,100 HK$1,700 
30”x30” HK$3,200 HK$2,500 HK$2,000  
30”x40” HK$3,400 HK$2,700 HK$2,300   
40”x40” HK$3,900 HK$3,100 HK$2,400    
40”x50” HK$4,400 HK$3,500  HK$2,700    

香港迪士尼樂園 
迪士尼童話婚禮攝影服務 – 其他產品及服務 

Hong Kong Disneyland 
Disney Fairy Tale Weddings Photography - Additional Items & Services 



WELCOME TO YOUR VERY OWN “ONCE UPON A TIME”. 
 

香港國際主題樂園有限公司保留可隨時更改以上資料之權利而毋須事先通知， 
本公司可就香港迪士尼樂園度假區更改開放時間或其他不屬於香港國際主題樂園有限公司控制範圍內的原因下，重新安排或取消攝影時段並毋須對任何人士承擔任何責任。 

Hong Kong International Theme Parks Limited (“HKITP”) reserves the right to amend the above information at any time without prior notice. Photo sessions may be rescheduled or 
cancelled by HKITP due to changes in the opening hours of Hong Kong Disneyland Resort or other reasons beyond the control of HKITP, without liability to any person whatsoever. 

 
© Disney 

其他服務  
Special Items and Services  
 
  
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
註：  
•  賓客如需自攜禮服，每款化粧造形須額外收取港幣$1,080。 
•                 攝影日期落實後，如因惡劣天氣預測理由，賓客需於最少兩天前通知更改原定攝影日期。 
   如攝影當天，遇上惡劣天氣， 賓客有權要求另選日期補影，但須支付補影付加費港幣$6,000。  
 

Remarks:  
•                 If guests bring their costumes, an additional HK$1,080 net will be charged per make up session.  
•                 Photo-shooting date can be rescheduled due to forecast inclement weather, at least 2 days advance notice is required  
                   prior to the original confirmed shooting date. In case of inclement weather, particularly during photo-shooting  
                   moment, guest can request for re-shooting with a surcharge of HK$6,000 net. 

  
 

珍珠相簿  
Pearl Album  

13.5”x13.5"相簿連柯達珍珠紙相片50張  
13.5”x13.5" album including fifty images on 
Kodak metallic paper 

HK$15,880 

電腦合成相簿設計費用  
Graphic Design Fee For 
Computer Composition Album 

8“x10”相簿 album 
10”x14”相簿 album 
12”x15”相簿 album 
13.5”x13.5”相簿 album 
12”x18”相簿 album  

HK$2,500 per album 

香港迪士尼樂園 
迪士尼童話婚禮攝影服務 – 其他產品及服務 

Hong Kong Disneyland 
Disney Fairy Tale Weddings Photography - Additional Items & Services 


